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OSMI MARECOSMI MAREC 
NI POZABLJEN

Vsako leto se vse bolj poudar
ja enakopravnost žensk in 
moških na vsem svetu. Seve- 

V' j* & da so v tej borbi ženske v 
■ nekaterih delih sveta bolj, v

drugih pa manj uspešne. Pri 
nas so bile pravice žensk že f.-,„x, 
v prejšnji Jugoslaviji, še bolj 
pa sedaj v samostojni Slov-r 
eniji uzakonjene in same po 
sebi umevne. Pa vendar je v 
življenjskem vsakdanu mar
sikaj drugače, kot piše v 
paragrafih. 8. marec je vpričo 
nanovo določenih praznikov 
krepko zvodenel.
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f:Rožice v rastlinjaku potrebujejo stalne 

pridne roke in ljubeče ljudi.
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Gotovo vsi krajani Mirne poznajo družino 
Cve//?č2r in njihove dejavnosti. Veliko pa jih 
ne ve, da je gospod Stane Cvelbar s svojim

zunaj meja naše kra

jevne skupnosti.

Spomin na leto 1 909, ko so 
odločne ženske prvič javno 
demonstrirale in zahtevale 
volilno pravico v ZDA in je 
Klara Zetkinova naslednje 
leto na 2. mednarodni kon
ferenci socialistk dosegla, da 
je bil 8. marec priznan za dan 
mednarodne solidarnosti«^ 
žensk v boju za politično in p ’ 
ekonomsko enakopravnost, 
se praznuje še danes, čeprav i
resda v drugačnih oblikah.

V počastitev praznika žena sof 
kulturni delavci in krajevna F , 
skupnost organizirali v domuj,
Partizan zborovsko spevoigro . ‘
OČE NEBEŠKI, GLEJ v režiji j ' " ' 
prizadevnega kulturnega?; /, 
delavca Staneta Pečka. Sode-[- * 
loval je ženski pevski zbor z -■ ’
Mirne in moški pevski zbor iz 
Mokronoga. Odlično prikaza
no spevoigro so številni gled-r5t->Tk
alci nagradili z burnim aplav-| -f 
zom. O pomembnosti prazni-f | 
ka je spregovoril predsednik r «!.,■ 
mirnske krajevne skupnosti' 
g. Janez Bračko.cvetjem zaslovel tudi
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Marsikdo po odhodu v pokoj preneha z 
delom ali vsaj s težjimi telesnimi ak
tivnostmi. Stane Cvelbar pa je šele takrat 
zares zaživel in danes nikakor ne kaže 
svojih 71 let. To lahko potrdimo vsi, ki ga 
videvamo ob delu v zgodnjih jutranjih in 
poznih nočnih urah. Bil je frizer, 
skladiščnik v Kolinski, danes pa vrtnari in 
ravno to ga najbolj razveseljuje.

Da bo gojil rože, seje odločil takrat, ko kri
zantem pred 1. novembrom še ni bilo 
mogoče kupiti nikjer v bližini. Povedal je, 
da se je ponje vozil v Novo mesto, vendar 
so rastline tako slabo prenašale trans
port, da ponavadi ni imel česa lepega post
aviti na grob. Tako je začel z vzgojo kri
zantem doma, najprej zase, nato pa za čed
alje večje število znancev, kasneje strank.

Tudi mi smo lahko opazovali, kako iz leta 
v leto povečuje število rož in izboljšuje 
kvaliteto svojega dela. Vendar pa so se ob 
tem pojavile nove in nove skrbi, ki pa jih 
danes laže premaguje, saj mu pri nje
govem delu stojijo ob strani sin Stane in 
njegova žena Tamara, pa tudi ostali člani 
družine.

Vsem nam, ki smo njihove redne stranke, 
je ta ekipa že dobro znana, rezultati nji
hovega dela pa so vidni daleč naokoli po 
KS, občini pa tudi drugje.

Zanimiveje to, da v vrtnariji Cvelbar veliko 
svojih rastlin prodajo v Ljubljano, kupci pa 
rože in zelenjavo odnesejo tudi na Štajers
ko, Gorenjsko in celo Primorsko. Med 
kupci je tudi veliko tujcev, najbolj pa so 
ponosni na to, da pri njih kupuje celo Ni
zozemec, ki pravi, da takih sadik tudi v 
deželi cvetja (Nizozemski) ne more kupiti.

Danes so postali zares velika vrtnarija, ki 
s širokim sortimentom svoje stranke v ce
loti zadovolji.

Pri njih boste lahko kupili večino stvari, ki 
jih potrebujete, da bo vaša okolica lepa za 
oko. Poleg tega pa pomagajo strankam z 
nasveti in dodatno ponudbo. Pri njih ceni
mo to zlasti tisti, ki nismo ravno strokovn
jaki za vzgojo okrasnih rastlin ali zelen
jave.

Veliko kupcev želi, da jim rože nasadijo v 
vrtnariji ali da jim strokovno zasadijo 
okrasne vrtove. Tako so njihove stranke 
podjetja (Akripol, Kolinska, ZD Trebnje, 
Dana, zapori Dob, Gradmi, gostilne Deu, 
“Pri Francki”, Bukovec in mnogi drugi),

pa tudi številni posamezniki, ki imajo radi 
lep dom ali vrt, pa sami nimajo toliko časa 
in znanja, da bi ga uredili.

Zaradi prostorske omejenosti so se bili 
prisiljeni preseliti na novo lokacijo, ki pa 
je od prejšnje oddaljena le 200 metrov in je 
označena z napisi. Tam Vas v novem 
prodajnem rastlinjaku pričakujejo z novi
mi močmi, nizkimi cenami in kvaliteto ter 
Vam ob nakupu obljubljajo lepo doživetje!

Tudi KS Mirna je kupec njihovih proiz
vodov, saj že nekaj let krasijo površine pri 
železniški postaji in pri spomeniku na Ro
jah, obljubljajo pa nam še boljše sodelo-

Na tisoče nežnih rožic. Foto: D. Z.

Skupaj z Vrtnarstvom Cvelbar pa 
uredništvo Krajana za svoje bralce ob
javlja nagradno akcijo:

Do petka, 24. marca, nam na naslov 
KS Mirna, Glavna cesta 28, pošljite pre
govor o rožah, mi pa bomo na dnevu 
odprtih vrat Vrtnarstva Cvelbar (26. 
03. 2000) izžrebali nagrajenca, lepa 
nagrada pa naj bo še skrivnost.

Za pokušino Vam ponujamo pregovor 
Vrtnarstva Cvelbar:

Rože niso kruh, po vendar 
se brez njih ne da živeti!

Za konec pa nam Stane Cvelbar,
ml. ponuja še nekaj nasvetov:

• v mesecu marcu pričnemo saditi tra
jnice (vrtnice, grmovnice, ciprese,...);

• sejemo paradižnik (tudi paprike, če 
tega še nismo storili) ter semena eno
letnic;

• vse stare rastline presadimo, jih 
očistimo starega listja in tudi obre
žemo;

• škropimo proti škodljivcem in 
boleznim (tudi preventivno);

• presadimo mlade ukoreninjene po
taknjence;

• rastline hranimo na svetlem prostoru 
brez centralne kurjave (10 -15°C);

• preden rastline postavimo na prosto 
(balkon ali vrt) pred koncem aprila, jih 
utrjujemo in varujemo pred zmrzaljo.

J.B.
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IZ DELA SVETA KS IN NJENIH ORGANOV

11. SEJA SVETA 
KS MIRNA
je bila 25. 11. 1999 ob 18. uri 

Opravičeno odsotna: /

Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Na zadnji postaji kamiona za odvoz komunalnih odpadkov 

na Debencu se postavi kontejner.
2. Svet KS podpira občinski program prireditev veselega de

cembra.
V komisijo za okrasitev Mirne imenujemo Staneta Jakoša, 
Marka Novaka in Eda Novaka.
V komisijo za organizacijo prireditev obdarovanja pred-šol- 
skih otrok v TVD Partizan imenujemo Veljka Kolenca in 
Marto Pančur.

3. Svet KS odobri nabavo posipalnika za Debenec.
Ura pluženja za traktorje in za posipanje ceste je 3.000.00 SIT. 
Posipalnik naj bi se uporabljal v širšem območju krajevne 
skupnosti.

12. RAZŠIRJENA SEJA 
SVETA KS MIRNA
je bila 06. 12. 1999 ob 18. uri.

Opravičeno odsotni:
Jože Mandelj, Marta Pančur,

Na razširjeni seji, na katero so bili povabljeni tudi krajani, je bila 
obravnavana edina točka dnevnega reda “Možnosti in potrebe 
izgradnje športne dvorane na Mirni”.

Sprejetje bil naslednji sklep:
1. Imenovali smo komisijo v sestavi Janez Bračko, Veljko Ko

lenc, Dušan Skerbiš, Tomaž Povšič z namenom, da pripravi 
gradivo za sejo občinskega sveta vmesecu januarju 2000.13. 
SEJA SVETA

13. SEJA SVETA 
KS MIRNA
je bila 23. 12. 1999 ob 18. uri.

Opravičeno odsotni:
Stane Jakoš, Veljko Kolenc, Janez Sladič, Brane Lokar, Marta 
Pančur

Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Pripombe na idejne rešitve rekonstrukcije regionalne ceste 

Rl-215 skozi naselje Mirna pripravi g. Jože Mandelj, univ. 
dipl. ing. gr. do ponedeljka, 27.12.1999.

2. V Kolinski prevzame čips za obdaritev učencev v osnovni 
šoli in otrok v vrtcu g. Veljko Kolenc.

3. Športnemu klubu Zabrdje na podlagi njihove prošnje odo
brimo finančno pomoč v višini 100.000.00 SIT.

4. Društvu upokojencev Mirna na podlagi njihove prošnje za

dodelitev finančne pomoči pri prekrivanju strehe na domu 
odobrimo 150.000.00 SIT, denar pa bomo nakazali, ko bodo 
pričeli z deli.

5. Osnovni šoli Mirna na podlagi njihove prošnje odobrimo de
narni znesek v višini 250.000.00 SIT za potrebe obdaritve 
učencev in za novoletno jelko.

6. Društvo Speča lepotica in dr. Marina bomo pisno obvestili o 
tem, da svet KS Mirna želi priskočiti na pomoč pri obnovi 
gradu. Povabili ga bomo na eno od naslednjih sej sveta, da 
prikaže problematiko obnove gradu.

1. SEJA SVETA 
KS MIRNA
je bila 02. 02. 2000 ob 18. uri.

Opravičeno odsotni:
Stane Jakoš, Veljko Kolenc, Marta Pančur, Edo Novak

Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Pripraviti je potrebno protestno noto zaradi izključitve sofi

nanciranja projekta bazen Mirna, mrliška vežica Mirna in 
asfaltiranje cest iz občinskega proračuna in jo posredovati 
našim članom občinskega sveta, da jo na seji tudi javno 
preberejo.

7. Formirali bomo gradbene odbore za vodenje gradbenih del, 
ki so predvidena s planom krajevnega samoprispevka za 
leto 2000.

8. Na občinsko gasilsko zvezo bomo posredovali pisno vlogo 
za sofinanciranje hidrantnih omrežij.

10. Za izgradnjo kanalizacije na Gomili v letu 2000 v občinskem 
proračunu sredstva niso predvidena. V letošnjem letu bomo 
skušali naročiti projekte za to investicijo.

14. Na Oddelek za okolje in prostor Občine Trebnje bomo 
posredovali predlog za spremembo oziroma dopolnitev Od
loka o varovanju virov pitne vode v občini Trebnje, da naj se 
zavarujejo tudi količine in kvaliteta vode v Kraljevi dolini s 
črpališčem za Debenec.

20. Po vaseh naj člani sveta za svoje področje ugotovijo stanje 
prometne signalizacije ter posredujejo predloge na KS do 
29.02.2000.

23. Naročimo označitev parkirnih mest in cestišča na 
pokopališču pri Sv. Heleni.

28. Člani sveta za svoje volilno območje pripravijo spisek gos
podinjstev, ki niso priključeni na javno vodovodno omrežje 
Dane oziroma Komunale.

31. Do naslednje seje pripravi g. Kolenc ključ delitve finančnih 
sredstev za športna in kulturna društva.

34. Društvu Klas dodelimo finančno pomoč v višini 150.000.00 
SIT.

37. Pripraviti moramo pregled dodeljenih finančnih pomoči iz 
proračuna krajevne skupnosti Mirna v letu 1999.

41. V februarju ali marcu bomo pripravili dnevni red in gradivo 
za razširjeno sejo sveta KS ter nanjo povabili gospo
darstvenike KS Mirna in svetnike občinskega sveta. V ta na
men bomo na naslednji seji sveta določili komisijo za pripra
vo gradiva.
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IZ DELA SVETA KS IN NJENIH ORGANOV

BILANCA USPEHA KRAJEVNE 
SKUPNOSTI MIRNA ZA LETO 1999

PRIHODKI:

27,473.750.33 
4,463.941.82 

24.100.256.30 
340.654.20 

5,000.000.00

• krajevni samoprispevek
• prispevki krajanov
• Občina Trebnje iz proračuna 

d za ČN Mirna
d mrliška vežica Mirna

° za cesto Križ - Sevnica 
° dotacije
a obdaritev otrok
n provizije
a stavbno zemljišče

• ostali prihodki + obresti

1,431.000.00
257.880.00
160.200.00 
50.320.00

16,860.202.10
1,605.289.21

SKUPAJ: 57,643.237.66

REALIZACIJA INVESTICIJSKIH DEL V KS MIRNA V LETU 1999

Zap. št. Aktivnosti Planirano Vrednost KS Občina krajani
1. Brezovica, Gomila 

javna razsvetljava 2,225.000.00 2,217.354.00 1,417.354.00 / 800.000.00

2. Migolica, Sajenice 

izgradnja mostu Žukovec 300.000.00 252.166.21 252.166.21 / /

3. Selška gora, Cirnik 

asfaltiranje ceste proti

Selški gori

675.000.00 2,374.882.00 1,270.882.00 1,054.000.00 50.000.00

4. Stan, Debenec 

razširitev ceste Zapuže 800.000.00 584.000.00 584.000.00 / /

5. cesta Volčje njive 4,320.000.00 4,500.000.00 2,023.000.00 2,477.000.00 /

6. Zabrdje, Praprotnica, Stara 

gora

preplastitev ceste Zabrdje - 

Stara gora 

izdelava plomb 

kanalizacija Zabrdje

12,600.000.00

200.000.00

6,000.000.00

7,813.558.00

199.200.00

5,670.600.10

3,872.084.00

99.600.00

1,000.000.00

2,578.474.00

99.600.00

/

1,363.000.00

/
900.000.00 

takse: 3,770.600.10

7. Ševnica, Škrjance 

cesta Ševnica - Križ 12,000.000.00 12,678.168.00 3.431.000.00 8,112.168.00 1,135.000.00

8. Mirna I., II., III. 
prometna signalizacija 

kanalizacija Jezernik 

izdelava klopi 

rešetke - Roje III. 
popravilo ceste Petje 

cesta Podradovnica - 

Zabrdje

vzdrževanje makadam, 

cest

hokrikultura

mrliška vežica z opremo 

pomoči društvom

1,000.000.00

1,000.000.00

400.000.00

400.000. 00

/

500.000. 00

1.500.000. 00

700.000. 00 

15,000.000.00

3.000. 000.00

150.783.30

110.892.50

218.405.00 

396.850.96

326.540.00

182.750.00 

1,540.678.00

294.000.00

17,634.009.25

2,502.214.50

150.783.30

110.982.50

218.405.00 

396.850.96

84.780.00

182.750.00 

1,540.678.00

294.000.00

12,634.009.25

2,502.214.50

/
/
/
/
/
/
/
/

5,000.000.00

/

/
/
/
/

(GG) 241.760.00

/
/
/
/
/

SKUPAJ: 62,620.000.00 59,647.141.82 32,065.539.72 19.321.242.00 4,248.000.00
ostali: 4,012.360.10

Opomba: V cenah niso vključena fizična dela krajanov pri realizaciji programa.

v±/
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IZ DELA SVETA KS IN NJENIH ORGANOV

ODHODKI:
• prenesene obveznosti iz leta 1998
• pisarniški in drugi materiali, čiščenje prostorov
• električna energija - JR
• stroški telefona
• komunalne storitve - ČN Mirna
• pluženje, čiščenje Mirne, voda, elektrika
• prevozne storitve gramoza
• odplačevanje kreditov + obresti
• redno vzdrževanje
• investicijsko vzdrževanje
• provizije APP in RUJP
• informiranje krajanov
• pogodbe o delu (zastavonoša, govornica)
• reklame
• reprezentanca
• praznovanje krajevnega praznika
• obdaritev otrok
• zavarovalne premije
• odvetniške storitve
• stroški pogodb o delu
• administrativne, računovodske in pravniške storitve
• iz samoprispevka po programu

3,728.975.28
518.354.00

2.996.137.92 
187.214.68

2,979.877.60
2,597.202.86
1,520.684.00
1,247.064.40
1.771.098.92 
1,548.709.15

785.603.36
924.814.15
536.334.30
269.250.00 

58.953.40
551.335.50
368.524.00
121.206.00 
352.003.00

1,205.670.20
1,252.974.50

32,065.539.72

POKOPALIŠČE PRI
SVETI HELENI
Kot upravljavec pokopališča smo v preteklem letu izvajali pokope 
pokojnikov in pokopališče vzdrževali. V krajevni skupnosti Mirna je 
bilo v preteklem letu 21 pokopov, od tega 14 klasičnih in 7 žarnih. Na 
novo smo oddali v najem 7 grobnih prostorov.

Izredno pomembna investicija v sklopu pokopališča pri Sv. Heleni je 
rekonstrukcija mrliške vežice. Na ta način smo pridobili izredno funk
cionalne prostore, saj lahko v vežici na mrtvaški oder postavimo hkra
ti dva pokojnika. V vežici je mini kuhinja in sanitarije, pokriti 
nadstrešek pa omogoča izvedbo slovesa od pokojnika na prostem tudi 
v primeru slabega vremena. Za mrliško vežico je bila v celoti nabavlje
na nova oprema.

Prikaz prihodkov in odhodkov:

PRIHODKI:
• že porabljeno v letu 1998
• najemnine grobov za leto 1999
• najemnine mrliške vežice (32 dni x 7.034.00 SIT)

SKUPAJ:

ODHODKI:
a) Redno vzdrževanje:
• pesek za posip
• poraba materiala - čistila

- 806.780.00 SIT 
1,333.729.00 SIT

225.088.00 SIT
752.037.00 SIT

79.673.00 SIT 
8.153.40 SIT

SKUPAJ: 57,587.526.94
pozitivna razlika med prihodki in odhodki + 55.710.72
nekrite obveznosti za leto 1999 2,673.424.90

Skupaj obveznosti prenesene v leto 2000 2,617.714.18

Pomoči društvom:

Gasilsko društvo Volčje njive 100.000.00 SIT
Ljudska tehnika 9.862.00 SIT
Lovska družina 50.000.00 SIT
Badminton TOM 400.000.00 SIT
Gasilsko društvo Mirna 1,000.000.00 SIT
Smučarski klub Zabrdje 200.000.00 SIT
Društvo upokojencev 100.000.00 SIT
Gracar - kanalizacija 192.352.50 SIT
Nogometni klub Mirna 150.000.00 SIT
Balinarski klub Mirna 80.000.00 SIT
Balinarski klub Dana 80.000.00 SIT
Stare - zloženka 40.000.00 SIT
Zveza borcev Mirna 100.000.00 SIT

SKUPAJ: 2,502.214.50 SIT

elektrika 151.149.20 SIT
amortizacija z revalorizacijo 52.310.00 SIT
odvoz kontejnerjev 294.720.00 SIT
vzdrževanje (gnojila, škropiva) 26.910.70 SIT
poraba vode 22.106.00 SIT
delovna sredstva 39.163.00 SIT
zaščitna sredstva 45.597.00 SIT
OD - bruto 360.633.50 SIT
stroški ESP 112.739.80 SIT
Skupaj: 1,193.155.60 SIT

b) Investicijsko vzdrževanje:
• oglasna omarica
• hidrantna omarica
• popravilo robnikov

37.080.00 SIT 
125.734.20 SIT
27.089.00 SIT

Skupaj: 189.902.20 SIT

ODHODKI SKUPAJ 1,383.058.80 SIT

RAZLIKA MED PRIHODKI IN ODHODKI:____________ -631.021.80 SIT

Planirana dela v letu 2000:
Planirano

• obnova shrambe za orodje na pokopališču 120.000.00 SIT
• obnova mulde ob glavni pešpoti na pokopališču 100.000.00 SIT
• kompletna obnovitev vhodnih vrat na pokopališče 150.000.00 SIT
• izdelava škarpe v dolžini cca. 25 metrov 200.000.00 SIT

Skupna predvidena vlaganja: 570.000.00 SIT

KOMUNALA TREBNJE
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KAJ DELAMO?

PREPLASTITEV IN RAZŠIRITEV 
CESTE BREZOVICA - ŠEVNICA
Že veliko let krajani Sevnice, Zagorice, Gorenje vasi, Škrjanč želi
jo izboljšati povezavo teh krajev s svetom. Z uvedbo samoprispev
ka se je rešitev tega perečega problema približala rešitvi.

V lanskem letu se je pripetila na tej ozki 
cesti prometna nesreča, ko je šolski avto
bus trčil v osebni avtomobil v nepregled
nem ovinku. Samo srečnemu naključju se 
lahko zahvalimo, da ni prišlo do hujših 
prometnih nesreč. Stanje na sami cesti je 
po spomladanski odjugi katastrofalno.

Gradbeni odbor je bil ustanovljen takoj po 
novem letu. V njem so predstavniki iz 
vseh vasi. Gradbeni odbor vodi Kastelic 
Alojz. Po programu naj bi v prvi polovici 
leta zagotovili vsa potrebna soglasja in 
opravili pripravljalna dela. Glede na velik

interes občanov ni pričakovati večjih 
problemov. Cesta Brezovica - Sevnica je 
lokalna cesta, zato pričakujemo aktivno 
vključevanje občinskih strokovnih služb. 
Problem, ki bi se utegnil pojaviti, je 
pomanjkanje denarja, saj proračun spet 
ne pokriva vseh nujnih rekonstrukcij v 
občini. Glede na to, da so vsi odgovorni 
podrli naša prizadevanja, verjamemo v 
uspešen zaključek projekta še v tem letu. 
Vse naprošamo, da se aktivno vključite v 
ta prizadevanja in prispevate k izboljšanju 
življenjskih razmer v teh krajih.

Janez SLADIČ

MINI ZBOR KRAJANOV NA ŠEVNICI
Na Sevnici smo imeli 18. 12. 1999 zbor krajanov Sevnice, Zagorice, Gorenje vasi in Škrjanč.

Dnevni red je obsegal naslednje točke:
1. Ustanovitev gradbenega odbora za re

konstrukcijo lokalne ceste Brezovica - 
Sevnica

2. Izvajanje samoprispevka 2000 - 2001
3. Razno

Ad/1:
Gradbeni odbor, ki ga vodi Alojz Kastelic, 
je sestavljen iz sedmih članov, od katerih 
so štirje že vodili podobne aktivnosti. Tr
ije člani so iz Gorenje vasi, po dva pa iz 
Zagorice in Sevnice. Upam, da se bo za 
sodelovanje odločil tudi kdo iz Škrjanč. 
Določili smo tudi naloge in aktivnosti, ki 
jih bo moral gradbeni odbor uresničevati.

Ad/2:
Krajani so izrazili kritiko na plan za leto

1999, ki ni bil realiziran. Vzrok pa je znan. 
Gospod Kic iz Gorenje vasi je izpostavil 
problem dveh hidrantov, ki se vgrajujeta 
že od gradnje vodovoda. Ta problem se bo 
reševal letos skupaj s hidrantnim omre
žjem na Mirni. Izpostavljen je bil tudi 
problem makadamskih cest na našem 
območju. Krajani Gorenje vasi so predla
gali, da bi v plan za leto 2001 uvrstili pre
plastitev ceste Ševnica - Gorenja vas. Ces
ta je vzelo slabem stanju. Krajani Šev-nice 
pa želijo ob rekonstrukciji ceste zagotovi
ti požarno vodo za vas.

Ad/3:
Z gospodom dekanom Janezom Petkom 
je dogovorjeno, da se pred rekonstrukci
jo ceste podre mežnarija, ki ne služi svoje
mu namenu. Po rušenju pa je potrebno

urediti okolico cerkve. Dogovorili smo se 
tudi, da je potrebno popraviti ka-pelici v 
Zagorici in Ševnici, ker sta obe v zelo sla
bem stanju. Želimo, da bi se vasi označili s 
tablami, potrebno pa bo popraviti dve mul- 
di na novi lokalki v Zagorici.

S strani KS se je zbora udeležil podpred
sednik Srečko Križnik, ki je razložil s 
kakšnimi problemi se ubada svet KS. Pov
edal je tudi, da se s podobnimi teža-vami 
srečujejo tudi na njegovem območju.

Našega zbora krajanov se je udeležilo 16 
krajanov.

Janez Sladič
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KAJ NE DELAMO?

ZOPET BOM PEL

Nekoč osreči in sanjah sem pel 
in v lepote narave še ljubezen sem vtkal. 
Z vami sem vedno lepo se imel 
ter mislil, da vsak bo prijatelj ostal.

Zdaj to je minilo, cvetja več ni, 
tam listje odpadel in pohojen trohni.
Kaj mar vam iskrenost in pesmice moje, 
saj bogastva in slave od pesmic pač ni.

Je zima prišla, pa ni zima iz sanj.
Takrat veseli smo po snegu hodili, 
morda bil je mraz, a komu mar, 
saj biseri iz neba so nam čela hladili.

Iz vseh strani zdaj burja me biča, 
ko prebijam se skozi kupe snega.
To niso snežinke, to krogel je metež, 
ki ubiti mi hoče telo in duha.

Ves moker in leden sem vrata odprl. 
Morda za njimi kdo toploto žari.
Pogledal sem plaho in tja se ozrl, 
kjer roka prijazna dobrote deli.

Zamaknjeno in tiho ob oknu je stala, 
od koder prihajal čaroben je sij.
Z ognjem v očeh moje pesmi je brala 
in čutila je v njih kaj srce si želi.

Ko vračal sem se, snežinke so mehke bile 
in veter ni bril, le njim je nagajal.
Zdaj duša je mirna, saj zopet bom pel 
in v stihih prijetnih ji srečo podarjal.

Tone

Upravljavec ceste je posledice zime elegantno rešil s postavitvijo prometnega znaka. Foto: Nuša
OlICI
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PRVA ŽETEV KUD KLAS
27. novembra leta 1999 smo v zemljo zagrebli zrno. Seme, ki naj 
bi rodilo KUD Klas. Društvo, ki naj bi delovalo na dramskem 
področju na Mirni. Delovalo naj bi poleg Svobode, ki ze leta skrbi 
za kulturno dogajanje na Mirni ter goji slovensko pesem.

V zemljo smo zagrebli prvo seme z na
menom pridobiti moko, iz katere bi vam 
ponudili domači kruh.

Ko je mlada rastlinica prikukala iz zemlje, 
nam je priskočila na pomoč krajevna sk
upnost Mirna in gospod Janez Bračko, ki 
nas je znal razumeti kljub temu, da je 
pognala šele prva bilka.

Sodelovanje s KS Mirna in kulturnim

društvom Mirna Peč je napolnilo dvorano 
Partizan na Mirni ob gostovanju 
Mirnopečanov z njihovo šaloigro Glavni 
dobitek. To je eden od ciljev KUD Klas; 
pomagati, da bo na Mirni čim več podob
nih in podobno obiskanih prireditev.

Sedaj pa nam je pomembnejši eden od os
talih ciljev; pokazati krajanom, Slov
encem, nekaj domačega, nekaj lepega... 
Upamo, da bodo to naše Pasijonske igre.

Za to bomo poskušali poskrbeti igralci 
KUD Klas, ki smo si nalogo karseda res
no zadali. V pomoč nam bo mladinski žup
nijski pevski zbor z zborovodkinjo in or
ganizatorko Brigito Gregorčič.

S pomočjo gospoda župnika Janeza Pet
ka in ostalih, ki nam idejno, strokovno in 
materialno pomagajo. Pasijonske igre 
kar lepo rumenijo. Dozorele pa bodo 17. 
marca ob 19. uri v župnijski cerkvi na 
Mirni. Poleg premierne uprizoritve 
bodo Pasijonske igre videle publiko na 
Mirni še 26. marca in 15. aprila. Vmes pa 
si bodo še 5-krat ogledale kraje po Slov- 
eniji._______________________________

Kakšna bo moka prve žetve klasa, boste 
ocenili vi, ki vam je namenjena. Naše 
zadovoljstvo bo, če vam bo kos kruha tek
nil.

Stanko Tomšič

PROJEKT UČENCEV
Oliv L OSNOVNE ŠOLE MIRNA

Zamisel za ta projekt se je med 
učitelji porodila pred približno 
dvema letoma, septembra 1998 
pa je vodja projekta, učiteljica bi
ologije in kemije Danica Vidmar, 
začrtala osnovne smernice, kat
ere dejavnosti naj bi potekale na 
posameznih predmetnih po
dročjih. Njene predloge so 
dopolnile še številne zamisli 
sodelavcev in projekt je zaživel.

S polnim srcem je začel utripati v tem šol
skem letu in učenci so se skupaj z učitelji, 
svojimi mentorji, lotili najrazličnejših po
dročij, kijih ponuja SRCE; lahko je le mo
tor, ki poganja kri po telesu, ali pa središče 
čustvovanja, zavesti. Vsi učenci so na ra
zličnih težavnostnih nivojih (na razredni 
in predmetni stopnji v okviru predmetov

biologija in gospodinjstvo) spoznavali in zdravil posvetili zdravi prehrani in 
anatomijo srca, bolezni srca in ožilja, zdravemu načinu življenja, 
zdravilna zelišča, učili so se prve pomoči,
največjo pozornost pa so v okviru zdravja Spoznali so, da se Slovenci na tem
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področju ne moremo ravno pohvaliti, zato 
so učence pri nemškem jeziku zanimale 
prehranske navade po svetu.

Na razredni stopnji so se preizkušali v 
spretnosti naših babic, ki so znale peči 
okusno pecivo v obliki srca in poiskali 
številne predmete s to obliko.
Pri etiki in družbi so se oborožili z napot
ki, kako premagati stres.
Pri glasbeni vzgoji so ugotavljali, kako ob 
dobri glasbi zaigra srce in pripravili pesmi 
za zaključno prireditev.
Pri slovenščini so učenci spoznavali 
pomen besed iz velike srčeve besedne 
družine, bogastvo stalnih besednih zvez 
in pregovorov, v katerih domuje srce, po
rajale so se uganke, pesniški utrinki, 
drobne misli in zgodbe, odkrivali so kore
nine praznika Valentinovo in se pripravili 
na srčkov ples.
Pri likovni vzgoji so se učili izražanja

razpoloženj z barvami, ilustrirali prego
vore, pesmi, spoznavali in upodabljali 
ljudske ornamente na papir, strešno ope
ko in makete kmečkih hiš, ki sojih izdela
li sami.
Zgodovinarji so pokukali v zanimivosti o 
srcu skozi čas: kdaj se je pojavilo srce na 
igralnih kartah, kdaj se je pojavil prvi 
EKG, kdaj so izvedli prvo uspešno oper
acijo žil,...
Matematiki in fiziki so se seznanili z ul
trazvokom, elektrokardiogramom 
(EKG), histogramom, preučevali so 
odvisnost srčnega utripa od aktivnosti in 
risali diagrame na osnovi podatkov o 
srčnem utripu, ki so ga učenci merili pri 
športni vzgoji.
Brskali so tudi po spletnih straneh in iska
li podatke o Zavodu za zdravstveno zavar
ovanje in novi zdravstveni izkaznici, zani
mala so jih zdravilišča in vpliv okolja na 
zdravje.

Zadnji dan tega projekta smo posvetili 
predstavitvi s kulturnim programom, ki 
so ga z učenci pripravili mentorji Duška 
Peček, Magda Opara in Janez Gregorčič, 
bogato razstavo živil in izdelkov vseh 
učencev naše šole in predavanjem zunan
jih sodelavk - zdravnic.

Učenci predmetne stopnje so odsev 
svojih dejavnosti zbrali v predstavitven
em biltenu Srčni utrip.

V okviru projekta so potekale zares števil
ne in raznolike dejavnosti, temeljni na
men pa je bil otroke opozoriti in seznaniti 
s skrbjo za lastno zdravje, tako telesno kot 
duševno.

Danica Vidmar 
in

Vesna Kos

DELAVNI IN SLOŽNI
Člani skupine za samopomoč Sloga z Mirne, ki deluje v okviru Centra za socialno delo Trebnje, so 
tudi ob letošnjem koncu leta poskrbeli za prijetno vzdušje in razpoloženje. Med seboj so si izmenjali 
manjša novoletna darila in dobre želje za vstop v novo tisočletje.

Ker pa je Tilka praznovala rojstni dan, je 
zmanjkalo časa za izbor “naj dogodka” 
leta. Na vrsto bo prišel kasneje.

Člani skupine pa so pred novim letom 
obiskali tudi Mirnčane, ki živijo v Domu 
starejših občanov v Trebnjem, z namen
om, da jim polepšajo dan in jim pokažejo, 
da niso pozabljeni. Vse tiste, ki se niso 
mogli udeležiti obiska v dnevnem prosto
ru, so šli obiskat v sobe.

Med obiskom so se pogovarjali, kako živi
jo, obujali so spomine na življenje, ko so 
živeli na Mirni in o načrtih, ki jih imajo. 
Tako je tekla beseda o ugankarstvu, pet
ju, operi, gledališču, kako spoznati in se 
čimbolje vključiti v novo socialno okolje 
oziroma kraj. Sprožena pa je bila pobuda, 
da se tudi v Domu ustanovi skupina za sa
mopomoč.

Tisti, ki se niso mogli udeležiti obiska v dnevnem prostoru, so jih obiskali v sobi (na fotografiji) Foto: 
Janez Platiše
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V njej bi, posebno tisti, ki so postali pasiv
ni in vdani v usodo, laže pričeli sprejemati 
nove in neznane stvari. V skupini, ki ni 
delavno terapevtsko usmerjena, temveč 
je ljubiteljska, je zato odlična oblika 
samopomoči za premagovanje sodobnih 
težav, saj pripomorejo k medsebojnemu 
razumevanju in prijateljstvu do osaml
jenih starejših ljudi. Skupina jim postane 
nadomestilo za izgubljene prijatelje, so
rodnike in sosede. Skratka, temeljna 
naloga take skupine je gojiti in vzdrževati 
kvalitetno vsebino medčloveških odnos
ov.

V skupini za samopomoč Sloga z Mirne je bilo ob praznovanju Novega leta posebno veselo, ker so
obenem praznovali tudi Tilkin rojstni dan (tretja z leve). Foto: Anica Miklič Janez Platiše

prof. dr. Dušana Findeisen
NOV DOKTORAT
Pred nedavnim je prof. dr. Dušana Findeisen 
opravila zagovor doktorske disertacije z 
naslovom IZOBRAŽEVANJE ODRAS- „ 
LIH V NJIHOVIH POZNEJŠIH LETIH.
To je prvi doktorat, ki obravnava prob
lematiko izobraževanja v poznejših letih.

Dušana Findeisen je leta 1984 
prva uvedla eksperimentalni 
(poskusni) program za starejše iz 
francoskega jezika. Nastal je z na
menom, da bi v izobraževanje vr
nili kulturo, izraznost in dali 
pomen posamezniku, ki se uči tis
to, kar si želi in tako, kot si želi.

Ta program je bil raziskovalno 
spremljan in tako je bil leta 1986 v 
okviru Andragoškega društva in 
na pobudo prof. dr. Ane Krajnc s 
Filozofske fakultete v Ljubljani s 
prostovoljnim delom postavljen 
temeljni kamen današnji Univerzi 
za tretje življenjsko obdobje, ki 
deluje tudi v našem kraju.

Čestitamo!
Janez Platiše

KAJ JE PROSTOVOLJSTVO?
Najbolj nepreverjene in zmotne 
predstave o prostovoljstvu so:
• prostovoljci niso strokovnjaki,
• prostovoljstvo je neplačano,
• prostovoljci so tisti, ki imajo veli

ko časa, pa ne vedo, kam z njim,
• prostovoljci so predvsem ženske,
• delovati je manj vredno od poklic

nega dela.
Takšne nepreverjene resnice o 
prostovoljstvu niso nič nenavad
nega, čeravno dušijo tovrstno 
delo. Nenavadno ni zato, ker so 
leta 1942 Italijani pri nas tovrstno 
delo ljudem prepovedali. Ni se 
bilo dovoljeno združevati v 
društva. Po vojni pa se društva

niso obnovila.

Kasneje je skrb za naše potrebe 
prevzela država in prostovoljno 
delovanje so pojmovali, kot daje v 
marsičem izraz nezaupanja do 
države. Prostovoljstvo ni bilo 
nekaj hvalevrednega.

V nasprotju s tem pa so države 
(npr. Velika Britanija), kjer je den
imo 25 odstotkov dejavnega preb
ivalstva zaposlenega v prostovol
jnem sektorju. V Kanadi so velika 
poklicna združenja mednarodne
ga pomena, ki sodijo v prostovolj
ni sektor. Green Peace je orga

nizacija prostovoljcev. Na večini 
univerz za tretje življenjsko ob
dobje v Franciji delujejo prosto
voljci. Tudi naša univerza je pros
tovoljno izobraževalno gibanje, 
največje v izobraževanju odraslih 
v povojnem času.

Mogoče bi bilo dobro, če bi v 
našem prostoru organizirali 
izobraževalno srečanje, kjer bi se 
podrobneje seznanili s prostovol
jnim delom.

(Vir: gradivo UTŽO)

Janez Platiše
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STAROST NAJ BO RADOST
V Cankarjevem domu v Ljubljani je bila 10. januarja 
letos osrednja in zaključna prireditev ob mednarod
nem letu starejših. Na slovesni akademiji z osnovnim 
sporočilom “Ne izstopimo še iz kroga! Ta svet je za 
vse,” je občinstvu spregovoril predsednik Republike 
Slovenije g. Milan Kučan. Pred tem pa je bila okrogla 
miza, ki je bila posvečena udejanjanju pravic človeka 
v starosti.

Na celodnevni razstavi je sodelovalo več 
kot 40 organizacij, društev, ustanov in pod
jetij, ki so se predstavili z različnimi pro
grami za dejavno, zdravo in kvalitetnejšo 
ter socialno varno življenje starejših. Pr
ireditev je pripravil vladni odbor, ki mu je 
predsedoval minister Janko Kušar.

Ob tej priložnosti sem se pogovarjal s 
prof. dr. Dušano Findeisen, kije o sedan
jih problemih starejših ljudi povedala 
naslednje: “Starost je danes obtežena z 
mnogimi stereotipnimi (po starem kopi
tu) pogledi, ki jih še najbolj vzdržujejo 
starejši sami, kajti nanje pristanejo...

Starejši sami mislijo, da so prispeli v 
zaslužen pokoj, čeprav jim je bila ta misel 
vsiljena in ni nujno, da se strinjajo z njo... 
Mnogi si še želijo nadaljevati z delom po 
svojem ritmu in do tega imajo pravico...

V starosti nihče ne more nikogar prisiliti, da 
še dela, kot ga ne more prisiliti, da delo opus
ti. Eno in drugo je nasilje nad človekom.

Mnoge mednarodne resolucije kažejo na 
to, daje treba za starejše zagotoviti pogoje, 
v katerih ohranjajo duševno zdravje. To pa 
pomeni tudi, “da ne izstopajo iz kroga”, da 
se razvijajo, podobno kot drugi ljudje.

Nedavne raziskave v Sloveniji so pokaza
le, da je v izobraževanje odraslih 
vključenih 14 odstotkov mladih, 7 odstot
kov starejših in 23 odstotkov ljudi srednje 
starosti... Te številke kažejo na neenako
merno razporejene storitve 
(izobraževanja) med posamezne starost
ne skupine in na marginaliziranost 
(obrobnost) tako mladih kot starih.

V letu sožitja generacij bi veljalo razmisli
ti, koliko je zares narejenega za mlade in 
za ljudi v poznejših letih.”

Janez Platiše

OBČNI ZBOR DU MIRNA

Občni zbor društva upokojencev je bil - tako, kot že vrsto let - zelo dobro 0 pomembnosti politične vladne stranke DESUS - še predvsem za
obiskan. Obračun dela za preteklo leto in seveda program dela za to uveljavljanje pravic upokojencev - je marsikaj povedal g. Janez Kovačič,
leto. Ocena: zelo uspešno. Foto: D. Z. predsednik območje zveze DESUS Trebnje. Foto: D. Z.
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KAJ JE Z LEKARNO NA MIRNI
Izvajalec del je zaključil gradbena dela ureditve lekarne in okolice 
na Mirni že pred novim letom, 21. 02. 2000 pa je Upravna enota 
Trebnje izdala Zdravstvenemu domu Trebnje uporabno dovoljen
je za novourejeni del poslovnega objekta lekarniške podružnice. 
Preurejeni so lekarniški prostori ter pomožni prostori v objektu, 
urejeni so parkirni prostori ter dostopi do Zdravstvenega doma. 
Dela so bila izvedena na zahtevo Ministrstva za zdravstvo, ki je 
21. junija lani podalo zahtevo, naj se jim dostavi za prostore le
karne uporabno dovoljenje.

Uporabno dovoljenje je bilo na ministrst
vo posredovano in to je takoj imenovalo 
novo - že tretjo - komisijo, da ugotovi 
pogoje za verifikacijo lekarne.

Po mnenju g. Bana ponovni komisijski 
pregled ni potreben, saj sta že dve ko
misiji izvedli pregled in obe podali mnen
je, da so pogoji za lekarniško podružnico 
izpolnjeni in daje potrebno dostaviti min

istrstvu le uporabno dovoljenje.

Gospod Ban je v razgovoru zatrdil, da bo 
vložil maksimalne napore, da komisija 
pregled izvede čimprej ter da bo skušal 
nato kar najhitreje pridobiti tudi odločbo 
o izpolnjevanju pogojev za izvajanje 
lekarniške dejavnosti. Pričakuje namreč, 
da bo lekarna ponovno odprta konec tega 
meseca, saj je po pridobitvi odločbe po

trebno pridobiti še formalni podpis anek
sa k pogodbo z Zavodom za zdravstveno 
zavarovanje Slovenije o zagotavljanju 
plačil storitev iz naslova obveznega in 
prostovoljnega zdravstvenega zavaro
vanja. Gospod Ban je izrazil veliko 
zadovoljstvo nad prizadevanji 
Zdravstvenega doma Trebnje, Občine 
Trebnje in Krajevne skupnosti Mirna, da 
so postopki pripeljani do zaključne faze in 
da bo verjetno še v tem mesecu 
lekarniška podružnica na Mirni odprta. 
Glede na celotni gradbeni poseg ugotavl
jamo, da so preureditvena dela v sami le
karni znašala okrog enega milijona tolar
jev, da pa je bilo potrebno vložiti v ostalo 
ureditev slabih 10 milijonov tolarjev. 
Stroški so bili torej izredno visoki in 
sprašujemo se, ali je bilo res potrebno 
zaradi lekarniške podružnice porabiti za 
obnovo toliko denarja?

Prepričani smo, da bodo krajani kljub vi
sokim stroškom adaptacije zelo zadovolj
ni, ko bo lekarniška podružnica na Mirni 
ponovno odprta.

J J. K.

PROJEKT TREBNJE - ZDRAVA OBČINA
Projekt Trebnje - zdrava občina in občina dobrih medčloveških odnosov se izvaja v občini Trebnje že 
od leta 1992 na osnovi priporočil in programa Svetovne zdravstvene organizacije (WHO) Zdrava 
mesta. Tako so med drugim v anketo vključili 190 anonimnih polnoletnih občanov (po 1 % iz vsake 
KS) in jim zastavili vprašalnik. Vrnjenih so pridobili 56 vprašalnikov, ki jih je obdelala svetovalka 
projekta mag. Erna Kraševec Ravnik z Inštituta za varovanje zdravja RS. O rezultatih projekta je 
bilo v drugih medijih napisanega precej. Povzamemo lahko le to, da si občani naše občine želijo več 
kulturnega in športnega življenja, obnovljene kulturne objekte, manj strankarskih prepirov in več 
skupnega delovanja, več delovnih mest - posebno za mlade, večjo skrb za podeželje, boljše medčloveške 
odnose, več pomoči in sodelovanja med ljudmi, itd.

Na tem mestu je zanimivo izpostaviti na
jbolj značilne odgovore, ki sojih posredov
ali v anketi naši krajani. Gre za naslednje:
• potrebno je urediti promet skozi naselje Mirna,
• potrebujemo programe za mlade, posebno 

med počitnicami,
• potrebujemo trgovino z obutvijo, ki jo 

pogrešajo predvsem starejši ljudje,
• urediti je potrebno razpadajoče stavbe,
• potrebujemo boljše prometne povezave,

• dokončati je potrebno obnovo gradu,
• potrebujemo večkulturnih prireditev in 

druženja,
• pogrešamo kulturni in športni dom (center), v 

katerem bi se odvijale razne kulturne, športne 
in interesne dejavnosti,

• potrebno je obnoviti bazen, ki propada,
• potrebujemo novo telovadnico,
• želimo si podpore določenih društev 

(Smučarski klub Zabrdje), ki bi mogoče naše

fante uveljavili v državnem merilu,
• člani sveta KS naj poiščejo pot do krajanov in jih 

vprašajo, kaj si želijo.

Prepričani smo, da bodo članom sveta 
krajevne skupnosti odgovori krajanov 
med drugim tudi vodilo za njihovo delo in 
za oblikovanje bodočih programov razvo
ja krajevne skupnosti Mirna.

J. J. K.
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DRUŽABNO SREČANJE POSLOVNIH 
PARTNERJEV
Gostilna “Pri Francki” je zadnji četrtek v 
januarju organizirala prvo tovrstno 
srečanje poslovnih partnerjev v mirnski 
zgodovini. Gostilničar Jože Stare je gos
tom ponudil najrazličnejše jedi vrhunske

je Staneta Pečka je poslušalcem poklonil fj]| 
“mini koncert”, le-ti pa so ga nagradili z 
burnim aplavzom. Nekaj okroglih je 
dodal tudi povezovalec programa Lojze 
Podboj, ki je tudi predstavil namen tega 
srečanja in seveda pohvalil prizadevnost 
in gostoljubnost uspešnega gostilničarja.

Za zabavo in ples je zaigral priznani an-

Ubrano je zapel mirnski ženski pevski zbor. Foto: D. Z.

kvalitete. Bogato obložene mize so vabile, sambel Petra Finka iz Novega mesta, 
privlačil je toplo-hladni bife, vendar so
gostje - bilo jih je okrog 90 - najprej prislu- Organizator srečanja ni pozabil cenjene 
hnili kulturnemu programčku. Mirnski gostepovabitina“Dnevedalmatinskeku- 
ženski pevski zbor pod taktirko zborovod- hinje”, ki bodo te dni, to je od 16. do 19.

Miza s sladicami. Foto: D. Z.

marca, v gostilni “Pri Francki”. V živo 
bodo lahko poslušali ansambel - klapo 
ANKORA- iz Zadra. Zabava torej bo!

D. Z.

Tvoja pesem
Veter prignal teman je oblak, 

ki vzel mi je žarek edini, 
odtrgal z drevesa še zadnji je list, 

da prazno sedaj mi sameva v sivini.

Pa kaj senca bogata mi bo, 
da sušila bi srage s čela, 

saj njenega smeška več ni, 
da z njim bi mi srce ogrela.

Zvečer sliši ob meni se pesem vesela. 
Prijatli brez nje o sreči pojo.
Srce moje med njimi sameva 

in misel otožna le čaka na njo.

Pridi in vesela podari svoj glas, 
da pesem bo v srcu zvenela. 

Takrat me grela bo tvoja pomlad, 
ko videl te bom in zame boš pela.

Tone

Srečen si, če si duševno bogat in če 
ima te kdo še rad.

Ni srečen, kdor le denarcev si želi, 
saj zanj nikdar dovolj jih ni.

Tone
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NASVETI POLICIJE ZA SPOMLADANSKI ČAS
Na območju občine Trebnje smo v mesecu januarju policisti obravnavali 14 (v enakem lanskem 
obdobju 34) prometnih nesreč. Pripetili sta se tudi dve nesreči s smrtnim izidom in sicer na hitri 
cesti H/l (na Pluski in Medvedjeku).

V naseljih se je pripetilo 8 nesreč, v kat
erih je bila ena oseba hudo telesno pošk
odovana, v ostalih primerih pa je nastala 
le materialna škoda na vozilih. Na 
območju krajevne skupnosti Mirna seje v 
januarju pripetila ena prometna nesreča. 
Vzroki nesreč so nepravilna stran in smer 
vožnje, neustrezna varnostna razdalja, ne
pravilen premik z vozilom in prevelika 
hitrost, neupoštevanje pravil o prednosti, itd. 
Policisti so v mesecu januarju na območju 
KS Mirna obravnavali 49 kršitev cestno 
prometnih predpisov.

Zaradi velike stopnje alkoholiziranih pov
zročiteljev prometnih nesreč, bomo v 
mesecu februarju organizirali poostrene 
kontrole psihofizičnega stanja voznikov 
motornih vozil na območju cele občine. 
Ravno tako bodo organizirane poostrene 
kontrole kršitev cestno prometnih predp
isov pešcev.

Dosledno bomo izvajali kontrolo nad

vozniki enoslednih vozil (kolesa, kolesa z 
motorjem in motorna kolesa), predvsem 
glede tehnične brezhibnosti, uporabe 
zaščitnih čelad, psihofizičnega stanja 
voznikov. Tistim kršiteljem, ki bodo 
kršitve vztrajno ponavljali, bomo v skladu 
z Zakonom o prekrških, sredstvo, s kater
im kršijo predpise (OA, KZM ali MK), 
tudi začasno zasegli.

Obenem izkoriščamo priložnost za opo
zorilo, da lastniki koles z motorjem le-te 
natančno pregledate zaradi morebitnih 
predelav. ZVCP namreč določa, da se vsa 
predelana in nehomologirana motorna 
vozila (predvsem mislimo na kolesa z mo
torjem) začasno zasežejo, v pooblaščeni 
delavnici se predelava odpravi na stroške 
lastnika in če le-ta ne prevzame vozila, se 
vozilo proda, poravnajo se stroški po
pravila, razlika pa vrne lastniku. Da do 
tega ne bo prihajalo, lahko največ pripo
morete lastniki vozil oziroma starši mlad
oletnikov, ki se vozijo s takšnimi predela

nimi vozili, tako da predelave sami od
pravite (nehomologirane izpušne cevi, 
pet prestav, večja prostornina valja, pre
delave vilic, ipd.).

Na področju kriminalitete posebnosti na 
območju KS Mirna ni zaznati. Na 
območju celotne občine Trebnje pa se po
javljajo velike tatvine - vlomi v vozila, kjer 
si storilci prilaščajo predvsem tehnične 
predmete. Glede na prihod pomladi in s 
tem dela v vinogradih opozarjamo 
občane, ki se zadržujejo v vinorodnih 
področjih, da zaklepajo vozila, vrednejših 
predmetov, torbic, denarnic, ipd. pa ne 
puščajo na vidnih mestih v vozilih.

Vsako sumljivo zadrževanje ali gibanje 
neznancev pa si zabeležite ali pokličite na 
tel. št. 113 ali 44-002.

Bojan MAJCEN
KOMANDIR POLICIJSKE POSTAJE

Inšpektor

Sl BO KULTURA NA MIRNI OPOMOGLA?
Kulturno-umetniško društvo iz Mirne peči nas je za konec zime prese
netilo z Glavnim dobitkom, veseloigro, kije nasmejala polno dvorano 
gledalcev v domu Partizana. Za današnje čase še posebej zanimiva glav
na tema prikazanega dela Fr. Lipaha, Denar in samo denar, je sprožila 
salve smeha zadovoljnih gledalcev, ki so dobre amaterske igralce na
gradili z burnim aplavzom.

Tudi v petek, 3. marca, so številni krajani zadovoljni zapuščali dvorano 
Partizan. Ogledali so si namreč zborovsko spevoigro Oče nebeški, glej 
v režiji Staneta Pečka. Predstava je bila namenjena počastitvi mednar
odnega praznika Dneva žena.

Sodeloval je ženski pevski zbor Mirna in moški pevski zbor Mokronog.

Presenetljivo veliko število gledalcev je dokaz, da Mirnčani potre
bujemo “duševno hrano”, zato od organizatorjev pričakujemo še več 
takih in podobnih predstav.

Foto: D. Z: D. Z.
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OBVESTILO
Občane občine Trebnje obveščamo, da bomo v času od 27. 03. 
do 21.04.2000 organizirali odvoz kosovnih odpadkov iz gospod
injstev po naslednjem razporedu in pod naslednjimi pogoji:

1.
Dan
odvoza:

Datum
odvoza:

Krajevna skupnost:

ponedeljek 27.03.2000 KS Trebnje
torek 28. 03.2000 KS Mirna
sreda 29. 03. 2000 KS Mirna
četrtek 30. 03.2000 KS Mokronog
petek 31. 03. 2000 KS Mokronog
ponedeljek 03.04.2000 KS Šentrupert
torek 04. 04.2000 KS Šentrupert
sreda 05.04.2000 KS Dol. Nemška vas
četrtek 06.04.2000 KS Dobrnič
petek 07.04.2000 KS Svetinje
ponedeljek 10. 04.2000 KS Knežja vas
torek 11.04.2000 KS Sela Sumberk
sreda 12.04.2000 KS Veliki Gaber
četrtek 13.04.2000 KS Velika Loka
petek 14.04.2000 KS Šentlovrenc
ponedeljek 17. 04. 2000 KS Čatež
torek 18.04. 2000 KS Račje selo
sreda 19. 04.2000 KS Štefan
četrtek 20. 04.2000 KS Trebelno
petek 21.04.2000 KS Trebelno

2.
Odvoz kosovnih odpadkov se izvaja iz vseh gospodinjstev v 
občini Trebnje po razporedu in na podlagi dodatnih obvestil 
krajevnih skupnosti.

3.
Kosovne odpadke je potrebno primerno zložiti, povezati oziro
ma zapakirati ter jih odložiti na določen dan odvoza do 6. ure 
zjutraj na zbirno mesto (pri posodi za odpadke).

4.
Kosovni odpadki iz gospodinjstva so predvsem: iztrošeno 
pohištvo in gospodinjski aparati (hladilne skrinje, hladilniki), 
sanitarni elementi in drugi kosovni predmeti iz gospodinjstva.

5.
Tehnološki odpadki iz proizvodnje oziroma obrtne dejavnos
ti, odsluženi avtomobili, odsluženi kmetijski stroji in orodja in 
gradbeni odpadki niso kosovni odpadki iz gospodinjstev in jih 
ne bomo odvažali. N a skupna zbirna mesta jih je prepovedano 
odlagati, zato jih Komunala ne bo odvažala!

6.
Odpadne sekundarne surovine, kot so papir, iztrošeni kovins
ki predmeti, steklo, iztrošeni štedilniki, ipd. morajo biti 
pripravljeni na enak način kot ostali kosovni odpadki in ločeno 
od gospodinjskih kosovnih odpadkov.

7.
Vse navedene dneve lahko občani tudi sami pripeljejo kosovne 
odpadke na komunalno deponijo Cviblje, ki obratuje od 6. do 
14. ure in v času akcije ob sobotah od 7. do 10. ure.

KOMUNALA TREBNJE

0 VODI,
KI JO PIJEMO
1. Ali ste vedeli?
© Naše telo je sestavljeno iz 75% vode... 

Brez vode ne moremo živeti.
© Zdravniki priporočajo 8 -10 kozarcev 

vode dnevno, da bi obdržali dobro 
zdravje.

© Vsi vitalni deli našega organizma potre
bujejo za normalno delovanje vodo.

© Pitje premalo vode lahko povzročn 
i poškodbo ledvic, prekomerno debe
lost, probleme s prebavo, vnetje skle
pov in mišic, kronično utrujenost in 
mnogo drugih bolezni.

© “Kvaliteta” vode, ki jo pijemo premalo, 
lahko povzroči resne težave z zdravjem.

2. Odstotek vode v človeškem telesu:
možgani 75%
srce 75%
pljuča 86%
jetra 86%
ledvica 83%
mišice 75%
kri 83%

3. Škodljivost posameznih snovi za človeški 
organizem:
ALUMINIJ
Potencialna nevarnost za 
Alzheimovo bolezen.

SVINEC
Poškoduje otroške 
možganske celice.

PESTICIDI
(herbicidi)
Uporabljajo se v kmetijstvu, 
potencialni povzročitelji raka.

TRIHANOMETANI (THM)
Skupina kemikalij, ki lahko 
povzroči raka na organih za 
uriniranje, debelega črevesa in 
rektuma.

KLOR
Z organskimi snovmi v vodi 
tvori skupine snovi t. i. 
trihanometane, ki so rakotvorne.

4. Ali ste vedeli?
© V vodi je bilo odkritih preko 2000 po

tencialno nevarnih snovi za zdravje.
© Vodne postaje za pripravo vode lahko 

uradno uporabijo preko 100 različn 
nih kemikalij za pripravo pitne vode.

O Nekatere izmed teh kemikalij (kot je 
klor) sumijo kot potencialne povzročn 
itelje raka in drugih zdravstvenih 
težav.
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KRAJEVNI SAMOPRISPEVEK
O uvedbi izglasovanega krajevnega samo
prispevka je bil objavljen sklep v Uradnem 
listu RS, št. 75/96. Z njim so bili zavezani 
plačevati samoprispevek po 200 DEM letno 
v tolarski protivrednosti tudi lastniki počit
niških hišic, vikendov, vinskih kleti, torej 
tudi tisti, ki nimajo stalnega prebivališča v 
KS Mirna. Svet se je za to odločil zato, ker 
gre za urejanje komunalne infrastrukture 
na periferiji krajevne skupnosti in na 
področju vikendov in zidanic, kjer ni asfalti
ranih cest in poti, ni vodovodov, ni kanaliza
cije. Prav na osnovi samoprispevka je 
možno to infrastrukturo graditi ter pridobi
vati tudi dodatna proračunska sredstva in 
vse to oplemenititi z lastnim delom, kar je 
praksa posebno v odročnih vinorodnih 
področjih, kjer so zaradi slabih pogojev živl
jenja v preteklosti občani ta področja za
pustili. Ostalo je le nekaj stalno naseljenih 
prebivalcev, ki pa so starčki, ostareli in

onemogli in ki niso kos peljati voza napred
ka v svojem kraju. Mnogo vinogradov in 
zemlje so pokupili sedanji vikendaši. Ti so 
zgradili čudovite objekte, ki pa imajo le to 
napako, da nimajo ustrezno urejene komu
nalne infrastrukture.

Krajevna skupnost je ocenila, da ne bi bilo 
pravično, če bi za navedene namene 
plačevali samoprispevek le domačini, tisti s 
stalnim prebivališčem v drugih krajevnih 
skupnostih pa ne, gre pa za reševanje skup
nih problemov.

Določbo o plačevanju samoprispevka vik- 
endašev so na ustavnem sodišču izpodbijali
lastniki zidanic Branko Mežan, Ciril 
Bukovec, Leopold Klančar iz Trebnje
ga in Alojz Germovšek iz Medvod. 
Ravno ti predlagatelji imajo skupaj 
svoje zidanice ob cesti, katero je v letu

1997 pomagala preplastiti KS Mirna s 
svojim prispevkom v višini 
200.000.00 SIT po sklepu 3. redne 
seje, točka 12 z dne 13. 03. 1997.

Ustavno sodišče je njihovi pritožbi delno 
ugodilo in vnaprej jim samoprispevka ni 
potrebno plačevati, češ da niso imeli 
možnosti glasovanja na referendumu, pa 
čeprav je ustavno sodišče v svoji odločbi 
ugotovilo, da se zbrani denar koristno zbi
ra od vseh zavezancev za izgradnjo komu
nalne infrastrukture in da se uporablja 
tudi v korist tistih oseb, ki imajo na refer
endumskem območju nepremičnine. 
Povsem jasno torej je, da gre za beg pred 
solidarnostnim pokrivanjem stroškov 
izgradnje infrastrukture na tem področju.

Domačini na vinorodnih območjih in lastni
ki zidanic iz naše krajevne skupnosti se spet 
počutijo opeharjene: v bodoče bodo morali 
sami plačevati samoprispevek za izgradnjo 
skupne komunalne infrastrukture.

SVET KS MIRNA

UMRL JE
WOLFGANG MOELLS
V soboto, 19. februarja, sem dopoldne, tako kot skoraj vsak dan 
v tem letu, telefoniral v Avstrijo g. Wolfgangu Moellsu, dolgolet
nemu prijatelju in sodelavcu in namesto njega dobil sporočilo, 
da je ponoči umrl.

Z Wolfgangom sva se spoznala pred davnimi 30- 
imi leti, leta 1970 na Dunaju. Že takrat je bil so
lastnik firme Esarom, Essenzenfabrik v Obero- 
hrbachu pri Dunaju. Takoj sva našla skupno be
sedo in načrtovala sodelovanje med njegovim 
Esaromom in mirnsko tovarno Dana, kije prav 
takrat začenjala, še z direktorjem Alojzem Krhi- 
nom, nov zalet v razvoju. Naslednje leto smo že 
podpisali pogodbo o dolgoročnem poslovno 
tehničnem sodelovanju med firmami Esarom 
in Dana. Sodelovanje je postajalo z vsakim le
tom tesnejše. Esarom nam je odstopal teh
nologije za številne nove alkoholne in brezalko
holne pijače (Coco Brazil, Kivi,..., River cola, 
River tonic, Keniada..., različni tropski sadni 
sirupi), pa tudi tehnologijo za izdelavo surovin 
za alkoholne in brezalkoholne pijače. S firmo 
Esarom smo podpisali in v Beogradu registrira
li pogodbo o dolgoročni proizvodni kooperaciji 
in s tem omogočili nabavo vseh surovin z izvo
zom lastnih izdelkov vrazmerju 1:1 takrat, ko je

bilo najtežje pridobivati devizna 
sredstvazauvozsurovininre- /

b^H^ana^rfi' ^^bovafa Septembra 1997 se je g. Moells z nami veselil odprtja nove tovarne 
nobenih uvoznih dovoljenj, ^re<^a (Prv'z desne),
dovoljenj za količinske kontigente, soglasij, itd.

Nešteto dobrih skupnih poslovnih odločitev bi še 
lahko naštevali, pa je prav, da povemo le to, daje 
gospod Moells vse bolj postajal tudi naš krajan in 
občan občine Trebnje. Številni domačini so ga 
zelo dobro poznali, saj je bil vedno domač, prija
zen in gostoljuben. Občina Trebnje mu je dala 
posebno priznanje za sodelovanje pri razvoju to
varne Dana. V letu 1989 smo skupaj z njim 
zastavili temelje za novo tovarno Greda in se še 
pogosteje srečevali. Gospod Moells si je uredil 
zidanico na Ravniku nad Šentrupertom, ker je 
želel v poznejših letih veliko časa živeti med nami. 
Izredno so mu bile namreč všeč naše dolenjske 
navade, cviček in naša razgibana pokrajina.

Žal mu je kratka bolezen vzela sanje o jeseni nje
govega življenja. V njegov spomin stoji danes 
velika evropska firma Esarom pri Dunaju, nje
gov spomin bo ostajal še dolgo prisoten v naših 
firmah Dani in Gredi, pa tudi v naših srcih osta
jajo lepi spomini na čas, ko smo se srečevali in 
sodelovali z našim Wolfgangom.

O d njega smo se poslovili s številnimi njegovimi 
prijatelji in sodelavci v petek, 25. februarja, 
letos. N a zadnji poti smo bili z njim tudi prijatelji 
in sodelavci iz Dane, Grede, Presada in občine 
Trebnje. Trebanjska godba na pihala pa mu je 
zaigrala žalostno slovo.

Avgust Gregorčič

( , \16 >
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TAKI SMO GASILCI ALI PROSTOVOLJNO 
GASILSKO DRUŠTVO VOLČJE NJIVE NA PRELOMU
Prelom tisočletja je gotovo priložnost za pogled na prehojeno pot SE' bomo orJaniS S kUafkaj 
in na naloge, ki Človeka Čakajo V prihodnosti. pa, če bo dež? Ja, če bo pa dež, bomo mor

ali pa več “fehtati”, pa na tekmovanje

Prostovoljno gasilsko društvo Volčje 
njive je leta 1998 praznovalo 50-letnico de
lovanja. 50 let je doba v človeškem življen
ju, ko dokončno dozori - pravimo, da post
ane moder. V življenju društva pa je 50 let 
relativno kratek čas, saj lahko človek, kije 
bil ustanovitelj društva, spremlja društvo 
od ustanovitve do danes.

Ozre se nazaj, pobrska po spominu in 
mlajšim članom (zelencem) razlaga o vz
ponih in padcih, o svetlih in temnih letih 
društvenega življenja.

Pa ne preresno. Prej hudomušno, spon
tano, nagajivo, kakršni gasilci v bistvu 
smo.

Za resne analize pa je pristojen občni 
zbor društva, kjer predsednik in povel
jnik na dolgo in široko razlagata o uspe
hih društva, neuspehe pa pojesta pri 
malici, ki sledi ob koncu občnega zbora 
in jih zalijeta s kapljico dobrega vina. “Da 
bi bilo vsaj letos spet tako, kot je bilo 
lani”, pravimo gasilci, ko si damo duška 
po delovni zmagi “obelodanjeni” na 
občnem zboru.

Dovolj hudomušnosti! Volčjenivci smo 
imeli občni zbor 06. 02. 2000.

In kaj ste delali lani?

Kupili smo brizgalno Rosenbamer, ki bo 
povečala operativno pripravljenost 
našega društva.

Pripravili smo društveno prireditev - ve
selico, ki je bila dobro organizirana, ven
dar je večino dobička odplaknil dež.

Z dvema ekipama smo se udeležili tek
movanja občinske gasilske zveze. Ekipo 
članic smo ustanovili in opremili, za kar 
se nam je bogato oddolžila z 2. mestom 
na tekmovanju GZ.

Dekleta so se udeležila srečanja gasilk v 
Trebnjem in tudi tam zelo uspešno zasto
pala naše društvo. Bravo, punce! 
Udeleževali smo se raznih srečanj, okro
glih obletnic in ostalih prireditev, ki jih

Ekipa članic PGD Volčje njive - 2. mesto na občinskem gasilskem tekmovanju.

pripravlja GZ Trebnje. Druženje ljudi 
vabi, zato smo organizirali kar nekaj 
družabnih večerov, ki so bili vedno do
bro obiskani.

Kako pa naprej, če pravimo, da smo na 
prelomu? Zamenjati bo potrebno gasils
ko vozilo z novim, sodobnejšim. Kdaj? Ja,

bomo šli spet in tam kaj zaslužili.

No, pa denar ni vse, še zdaleč ni naj
pomembnejši. Pomembno je, da gasilci 
ostanemo takšni, kot smo. Nagajivi, nep
okvarjeni, hudomušni - skratka -gasilci.

Kje pa je prelom? Ja, saj ga sploh ni.
Jože lomsic

0 DELU PGD SEVNICA
V soboto, 05.02.2000, je bil v prostorih PGD Ševnica letni občni zbor društva. Pre
gledali smo delo društva, operative ter finančno poročilo in bili z delom v prejšnjem 
letu zelo zadovoljni.

Glavna točka dnevnega reda so bile izredne volitve predsednika društva. Dosedan
jega dolgoletnega predsednika Franca Gregorčiča je zamenjal Janez Sladič in 
upam, da bo društvo vodil še naprej tako uspešno, kot ga je g. Gregorčič. V plan dela 
za letošnje leto pa smo uvrstili kar nekaj nalog. Najpomembnejša bo prav gotovo 
nabava novega gasilskega vozila, s katerim bomo na intervencijah še hitrejši in 
uspešnejši. Verjamem, da bo novo vozilo kmalu v naši orodjarni in da bo dobro 
služilo svojemu namenu, čeprav bo zelo drago.

Veliko se posvečamo izobraževanju gasilskega kadra. Ravno sedaj nekaj članov 
obiskuje tečaj za izprašanega gasilca, eden pa tečaj za nižjega gasilskega častnika, 
saj lahko le usposobljeni operativci na intervenciji uspešno opravijo svoje delo.

NA POMOČ! POVELJNIK PGD SEVNICA 
ANDREJ ZUPANČIČ

................. .
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ZDRUŽENJE ŠOFERJEV IN 
AVTOMEHANIKOV TREBNJE PRAZNUJE
Združenje šoferjev in avtomehanik
ov Trebnje je 05.03.2000 proslavilo 
25 let ustanovitve. Ustanovljeno je 
bilo leta 1975 v Dani na Mirni. Ob tej 
priložnosti je predsednik združenja ^ 
g. Trlep Jože v slavnostnem govoru 
spregovoril o delu v prizadevanju za 
izboljšanje pogojev dela poklicnih 
šoferjev in avtomehanikov od 
ustanovitve pa do danes. Pridobili so 
si svoje pisarniške prostore, inven
tar, posebno pozornost pa so

posvečali prometni preventivi in izvajanju 
sprejetih priporočil Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu.

Prvi predsednik je bil g. Ivan Starič, ki je 
prejel spominsko značko za 45-let- 
no članstvo in delo v Združenju šof
erjev in avtomehanikov. Aktivni 
ustanovni člani Jože Trlep, Martin 
Jevševar, Franc Lokar in Stane Ko
lenc so prejeli posebno priznanje 
združenja, ravno tako so se zahva
lili sponzorjem Dani, Trimu in Ko
munali za dobro sodelovanje in 
pomoč pri delovanju. Več članov, 
sedaj jih je 99, pa je prejelo značke 
za 10,20,25 in 35-letno članstvo.

Zadnji januarje bil za mirnske lovce srečen dan. 
Na zadnjem skupnem lovu v lovskem letu 1999/ 
2000 so na dlako položili kar 5 ščetinarjev od 
skupaj 10 in tako dodobra izpolnili plan odstrela. 
Tudi kmetje, ki imajo njive na izpostavljenih krajih, 
si bodo nekoliko oddahnili. Foto: D. Z.

SPOROČILO
Lovska družina Mirna sporoča vsem 
krajanom, ki imajo njive ali vinograde 
na območjih, kjer jim divjad lahko 
povzroči škodo, da lahko v aprilu 
dvignejo odvračalno zaščitno sredstvo 
pri gospodarju LD, Dušanu Zakrajšku, 
Roje 9, Mirna.

LD MIRNA

SAMOPOSTREŽNI TERMINAL V 
ZDRAVSTVENEM DOMU NA MIRNI
Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije je ob uvedbi kartice zdravstvenega zavar
ovanja na Dolenjskem in v Beli Krajini Mirnčanom priliv olja na ogenj razočaranja 
zaradi nerazumljive ukinitve lekarne na Mirni, tako da obljubljenega 
samopostrežnega terminala ni postavil na Mirni, temveč v zdravstvenem domu v 
Trebnjem in v Mokronogu. Ogorčenje med krajani je nepopisno, saj morajo z novo 
kartico zdravstvenega zavarovanja k svojemu zdravniku na M ir ni potovati skozi T reb- 
nje ali skozi Mokronog. “Koliko časa bodo Mirnčani v občini Trebnje drugorazredni 
krajani?” se sprašuje prenekateri krajan mirnske krajevne skupnosti.

Odgovor smo iskali na območni enoti ZZZS v Novem mestu in ga tudi v celoti 
objavljamo:

V letu 1999 je Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije začel z nacionalno uvedbo 
kartice zdravstvenega zavarovanja na Dolenjskem in v Beli Krajini. V sklopu celotne
ga sistema kartice je bila tudi postavitev samopostrežnih terminalov za potrjevanje in 
ažuriranje veljavnosti kartice. Tako kot na vseh področjih smo tudi za terminale imeli 
omejena finančna sredstva in določeno število terminalov za naše območje. To število 
smo morali razporediti na lokacije, tako da smo terminale najbolj približali največje
mu številu zavarovancev. Pri razporejanju smo imeli več kriterije: število zdravnikov v 
posameznem okolju, še posebej splošnih zdravnikov in število opredeljenih zavaro
vancev pri njih ter oddaljenost kraja od najbližjega sosednjega terminala.

Na ta način smo razporedili 15 terminalov po celotnem območju Dolenjske in Bele 
Krajine. Vsaka postavitev terminala je bila posebej pretehtana glede na pričakovano 
frekvenco ljudi, ki bodo kartice potrjevali, saj je postavitev povezana z visokimi 
vzdrževalnimi stroški.

Ves čas smo imeli v mislih tudi Zdravstveno postajo na Mirni. Zavedali smo se že od 
začetka, da bo verjetno prišlo do težav, tako kot povsod, kjer terminala ne bo, vendar 
smo se v 1. fazi odločili (na Vašem območju - Zdravstveni dom Trebnje) za Mokronog, 
ker je tam opredeljenih okoli 10 % več zavarovancev za splošnega zdravnika in za okoli 
26 % več za zobozdravnika v Zdravstveni postaji kot na Mirni. Poleg tega pa leži Mirna 
približno na sredini med Trebnjem in Mokronogom.

Postavitev terminalov se bo lahko še spreminjala, če se bodo pokazale potrebe. Redno 
spremljamo statistiko potrjevanja kartic na posameznem terminalu. Kjer se bo poka
zalo, da je le-teh premalo, bo verjetno terminal prelociran drugam. Spomniti pa Vas 
moramo, daje potrebno potrjevati kartico upokojencem in otrokom do 18. leta samo
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l-krat letno, ostalim pa za vsake 3 mesece (samo ob začetku so morali upokojenci potrditi kartico tudi po 
3 mesecih). Zdravstveno knjižico pa so razen upokojencev morali prej potrjevati kar vsak mesec in to pri 
delodajalcu, pa naj je bil ta še tako oddaljen.

O statistiki potrjevanj pa še to:
v obdobju oktober - december je bil v Mokronogu uporabljen terminal v 278 primerih, v Zdravstvenem 
domu Trebnje 1189, v Zdravstvenem domu Novo mesto, kjer stojita 2 terminala in je frekvenca zavaro
vancev zelo visoka, pa na vsakem terminalu od 1444 do 1686.

Prizadevali si bomo, da bomo v primeru prve možnosti, ki se bo pokazala za postavitev terminala na Mir
ni, to tudi storili. Ob vseh omejitvah, na katere naletimo, se zavedamo, da nekateri zavarovanci težko 
potujejo, pa čeprav le 8 km. Zato Vam ponujamo tudi možnost, da upokojenci oziroma starejši, ki nimajo 
druge možnosti za potrditev kartice, le-to po pošti pošiljajo na našo Izpostavo v Trebnje (Rimska cesta 10 
A), kjer jo bodo naše sodelavke potrdile in zavarovancu vrnile s pošto.

S spoštovanjem

Terminal - v Trebnjem in v Mokronogu ga imajo. 
Foto: Nuša Strel

/Q O J t» rn\
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Direktorica Območne enote 
Suzana Jarc, univ. dipl. ekon.

PAKET ISDN 3000
Na televiziji, v časopisju in na radiu nas že kar nekaj časa Telekom 
Slovenije intenzivno obvešča o tako imenovanem paketu ISND 3000.

Za kaj gre?
Najprej razvozlajmo kratico ISDN. Ta 
pomeni da gre za digitalno omrežje z in
tegriranimi storitvami. Gre torej za 
nadgradnjo obstoječega javnega telefon
skega omrežja. Z digitalno nadgradnjo sta 
mišljena strojna in programska nadgrad
nja obstoječih digitalnih central in upora
ba že položene bakrene telefonske infras
trukture med naročnikom in končno jav
no ISDN centralo. Uporaba slednje spada 
tudi med ekonomske pogoje pri razvoju 
ISDN omrežja.

Kaj ISDN v primerjavi s prejšnjim sistemom 
ponuja. Prednosti so naslednje:
• ISDN priključek omogoča prenos go

vora, slike in podatkov.
• Z ISDN priključkom ne boste več 

čakali, da se telefonski aparat sprosti. 
Na enem telefonskem vodu sta hkrati 
možna dva razgovora.

• Če vas ni doma ali če je vaš aparat 
zaseden, se bo poziv preusmeril na 
drugo številko, ki jo določite sami.

Na prikazovalniku telefonskega 
aparata se vam bo izpisala telefonska 
številka osebe, ki vas kliče, vaš aparat 
pa bo številko opremil s številko iz im
enika, ki ga sami sestavite. Imenik 
vam potem omogoča tudi avtomatsko 
klicanje.
Dva uporabnika telefona bosta na 
istem vodu lahko imela vsak svojo 
številko in prejemala vsak svoj račun 
za storitve.
Ko telefonirate in vas pokliče še nekdo 
drug, boste na nov poziv opozorjeni: 
na prikazovalniku boste videli, kdo vas 
je poklical, novi klic pa lahko spre
jmete, ne da bi prekinili prvi razgovor. 
Sami nato izberete, kdaj boste govorili 
s katerim sogovornikom.
Svojemu sogovorniku boste lahko po
slali tudi sliko ali besedilo iz knjige, o 
poslanem gradivu pa bosta lahko hk
rati že razpravljala.
Vaš dostop do interneta bo bistveno hi
trejši (64 Kb/s), s tem pa ne boste 
blokirali običajne uporabe telefona.

• Službeno delo boste lahko opravili 
tudi doma: preko računalnika se 
povežete s svojim podjetje.

Torej:
• ISDN vam bo na eni liniji nadomestil 

tri običajne telefonske priključke.
• Zagotavljal bo večjo hitrost prenosa 

podatkov.
• Vzpostavili boste lahko video konfer

enco.

In še o stroških:
Rdeči paket ISDN 3000 vključuje:
• nadgradnja analogne linije,
• digitalni telefon ISDN Eurit 33,
• ISDN modem STOLLMAN TA + PP 2
• SIOL paket.
Cena: 49.900.00 sit (vključuje DDV)

Modri paket ISDN 3000 vključuje:
• nadgradnjo analogne linije,
• digitalni telefon ISDN Eurit 33,
• ISDN modem US Robotics Sportster 

PRO TA, na katerega lahko priključite 
tudi dva analogna aparata.

• SIOL paket
• in montažo.
Cena: 59.900.00 sit (vključuje DDV)

Dodatne informacije lahko dobite ob
vsakem času na brezplačni telefonski
številki 080 3000, kjer lahko paket tudi
naročite.
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BRAT IN SESTRA ,
DAMJAN IN MAJA VTIČ - ODLIČNA ŠPORTNIKA
Maja Vtič je 12-letna učenka 5. razreda OŠ Mirna. Še čisto majhna seje zapisala smučarskim skokom 
pri Smučarko-skakalnem klubu Zabrdje. Zaradi izrednih motoričnih sposobnosti in predanosti na 
treningih že sedaj dosega odlične uspehe. Tudi med starejšimi vrstnicami se redno uvršča med tri 
najboljše v Sloveniji. Njen osebni rekord je že preko 50 m.'Tudi v smučarskem teku ji smuči hitro 
drsijo, dobre rezultate dosega tudi v ostalih športih.

Smučarski skoki so se med dekleti v Evropi že zelo razvili. Če bo Maja nadaljevala s prizadevnim 
delom, jo bomo kmalu spremljali na mednarodnih tekmovanjih.

Damjan končuje 8. razred in naštete karakteristike njegove sestre veljajo tudi zanj. V nordijski ko
mbinaciji (skoki in teki) je med najboljšimi v Sloveniji. Damjanov osebni rekord 98 metrov obeta, da 
bomo tudi o njem slišali še veliko.

Seveda pa vse le ni odvisno od njiju, kajti ta šport ni poceni. Naj bo tole pohvalno sporočilo tudi apel 
vsem bodočim sponzorjem, ki želijo podpirati zelo obetavne tekmovalce SK Zabrdje pri Mirni.

Maja Vtič med tekom na državnem prvenstvu. Veljko Kolenc

BIATLON JE 
ZANIMIVA 
ŠPORTNA PANOGA
Biatlon je kombinacija smučarskega teka 
in streljanja s puško. Tekmovanje je zelo 
pregledno, zato pa tudi zanimivo. Na os
novni šoli ga gojimo že 3. leto. Na 
letošnjem OŠ prvenstvu Slovenije so naši 
učenci osvojili 3. mesto in vsi bo bili uspe
ha veseli. Katja Strmole je med učenkami 
osvojila 3. mesto.

Veljko Kolenc

S.mesto v biatlonu: Graga Skerbiš, Jure Vtič, 
Petra Jankovič, Katja Strmole

UCENCI OS MIRNA PRVI NA 
DRŽAVNEM PRVENSTVU

Zmagovalna ekipa OŠ Mirna: Blaž Holc, Borut Bukovec, Denis Šepic, Maja Vtič, Urška Silvester, Aleša Draginc

22. januarja je bilo na Gorjah pri Bledu osnovnošolsko prvenstvo Slovenije v smučar
skih tekih v prosti tehniki. Med fanti je tekmovalo nad 90 učencev, pri dekletih pa nad 
70. Odlične uvrstitve so dosegli: Maja Vtič 3. mesto, Blaž Holc 3. mesto, Urška Silvest
er 4. mesto, Borut Bukovec 5. mesto, Aleša Draginc 8. mesto, Denis Šepic 9. mesto. 
Med 14. ekipami osnovnih šol so bile naše učenke prve, fantje pa drugi. Ekipa OŠ Mir
na (fantje in dekleta) pa je osvojila 1. mesto. Tekmovanja seje udeležilo 25 učencev in 
učenk iz naše šole.

Veljko Kolenc



marec 2000 • Krajan

... TAM GORI, KJER VINOGRAD IMAM

REZ VINSKE TRTE
Vinska trta je trajnica in ovijalka. Z 
vsakoletno rezjo uravnavamo odnos 
med rastjo in rodnostjo in 
vzdržujemo ustrezno vzgojno obliko. 
Z rezjo dosežemo zgodnjo rodnost, 
dolgo življenjsko dobo trte in redne 
pridelke.
Poznati moramo temeljno pravilo 
rezi vinske trte - vinska trta rodi na 
enoletnem lesu, kije zrasel iz dvolet
nega.
Pregledati je treba roden les, da so 
rozge zdrave in dozorele, ustrezne 
debeline, da ima v prerezu več lesa 
kot stržena.
Vso pozornost posvetimo pregledu 
zimskih oči, tako da oko prerežemo 
in pogledamo, zeleni brsti so zna
menje dobre prezimitve očes. 
Rodnost zimskih očes pa je odvisna 
še od sorte, dozorelosti lesa v 
prejšnjem letu, prezimitve, obre
menitve v preteklem letu, 
zdravstvenega stanja, gnojenja,... 
Optimalni življenjski prostor trte je 2 
do 3,5 m2. Merilo obremenitve trte je 
število zimskih očes na m2.

Ob normalnih pogojih upoštevamo 
naslednjo obremenitev:
• trte z velikimi grozdi (žametna 

črnina, kraljevina, plaveč) 5 - 7 
očes/m2

• trte s srednje velikimi grozdi 
(laški rizling, beli pinot, savinjon,

Dober vinogradnik mora rezati trto 
tako, da dolgoročno vzdržuje odnos 
med bujnostjo in rodnostjo trsa.

Ludvik JERMAN, dipl. ing. agr.

GNOJENJE 
VINSKE TRTE
Redno gnojenje vinske trte glede na analizo 
zemlje:
Tabela 1: Kemična analiza tal
Preskrbljenost tal (po Al - metodi) mg/100g 
zemlje

renski rizling) 7 - 9 očes/m2 
• trte z majhnimi grozdi (sivi pinot) A SIROMAŠNO

PA
pod 6 n.

 o
oo

Mg 
pod 6

9-11 očes/m2 B SREDNJE 6-12 8-15 6-14
C DOBRO 13-25 16-25 nad 14

Režemo konec februarja ali v začetku D ČEZMERNO 26-40 16-40
marca, starejše tudi prej, mlajše pa E EKSTREMNO nad 40 nad 40
šele spomladi.

Na obrezanem trsu razlikujemo 
rozge glede na število očes:

Tabela 2: redno gnojenje kg/ha

P205 k2o Mg
čep 1 oko A SIROMAŠNO 100 120 70
reznik 2 - 3 očesa B SREDNJE 60 80 40
penjevec 4 - 6 oči C DOBRO 16-25 50-75 /
šparon 7 -12 oči D ČEZMERNO 10 40 /

E EKSTREMNO / / /

Iz teh tabel si boste lahko sami izračunali po
trebno količino gnojila glede na vašo analizo 
zemlje iz vinograda.

Ludvik JERMAN, dipl. ing. agr.

TRADICIONALNI 
VALENTINOV POHOD

Društvo vinogradnikov je v soboto, 12. 02. 2000, 
organiziralo že 7. Valentinov pohod. Preko 200 po
hodnikov se je zbralo v Zabrdju. Vsak udeleženec 
je prejel spominski kozarček, nežnejši spol pa še 
nageljček. Od tu smo krenili po Kraljevi dolini na 
Stan, Mali Debenec, Kraljeve, Arnberk, Staro 
goro, Praprotnico in Zabrdje. Vinogradniki Sandi, 
Brane, Albin, Dušan, Branko, Marjan, Miro, Lojze 
in Franci so hrame odprli na stežaj in ponudili 
rujno kapljico v pokušino. Tudi na prigrizek niso 
pozabili, saj so bile mize obložene z raznimi dobrot
ami. Pokrovitelj pohoda je bil Mercator - najboljši 
sosed.

Za Stanom v zidanici Toneta Dima je pohodnike pričakala malica in dober cviček. Foto: Jarc J. P.
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DR. MARKU MARINU 
TURISTIČNI NAGELJ

zgodovino (Marko Marin je med drugim 
tudi doktor umetnostne zgodovine) na
jveč storil na tem področju na tem delu 
Dolenjske. Je edini trebanjski občan do 
sedaj, kije prejel to laskavo priznanje.

Čestitkam se pridružujemo tudi mi.

D. Z.

Radio televizija (RTV) Ljublja
na vsako leto podeli najboljšim 
turističnim delavcem za izredne 
dosežke nekaj “turističnih nagel
jnov”, za slabo delo v tej pomem
bni gospodarski dejavnosti pa 
tudi “bodeče neže ”.

Zadnja podelitev “turističnih nageljnov” 
(in seveda bodečih než) je bila 28. decem
bra 1999 v Begunjah, kjer je en “nagelj” 
prejel jubilant, najuspešnejši slovenski 
glasbenik Slavko Avsenik in zadnjega v 
lanskem letu naš krajan dr. Marko Marin.

To visoko priznanje sije “naš Marko” prav 
gotovo zaslužil, saj je njegovo mukotrpno, 
več kot 30-letno delo lepo videti v obliki 
novozgrajenih kontur, obokov in ogrom
nih zidov ter strehe mirnskega gradu.

Z obnovo mogočnega, po zgodovinskih 
zapisih verjetno tretjega najstarejšega 
gradu na Slovenskem, je dr. Marin pričel 
še v takratnih sivih, spomeniškim biser
om nenaklonjenih časih. Marsikaj so kra
jani tedaj govorili o Marku... Da nima 
vseh desk v glavi, daje posebnež, avantur
ist,.. . Grad pa je bil v stanju, kakršnega je 
tedaj opisal naš dolenjski bard iz Gorenje 
vasi, Vid Ambrožič v svoji Pesmi od 
Mirne: Gor nad Mirno pa kraljuje v raz
valinah stari grad; v srednjem veku nam 
je vladal, zdaj brez oken je in vrat!

Danes se grad že kaže v vsej svoji veličini. 
Mnogo teh del je dr. Marin opravil z lastni
mi rokami in seveda z vsem svojim težko 
prisluženim denarjem. Gostinci, katerim 
naj bi bil predvsem namenjen “turistični 
nagelj”, so Marku za to visoko “trofejo” 
morda celo nevoščljivi, vendar je nespor
no res, daje daljnosežno prav za turizem 
(in s tem za gostinstvo) ter seveda
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RAZVEDRILO

NAGRAJENCI NOVOLETNE NA
GRADNE KRIŽANKE:
1. NAGRADA: Janez Slavic, Tomažičeva ulica 46,1000 

Ljubljana
2. NAGRADA: Mojca Mervar, Glavna cesta 52,8233 

Mirna
3. NAGRADA: Marjan Bajc, Glavna cesta 51,8233 Mir

na



DANA ZAKLADNICA PRISTNIH 
OKUSOV

česar se radi spominjamo.

Priča smo dinamičnemu življenju, ki nas sili k nenehnemu is
kanju, ustvarjanju novih dobrin tako da skorajda ni časa zreti 
v bližnjo preteklost. Kljub hitremu vsakdanjiku nam pa le 
občasno zastanejo misli ob tem, kar je bilo komu nekoč lepo,

Skoraj desetletje je moralo miniti, da smo presegli količino 10 milijonov napol
njenih pijač, ki smo jo polnili v začetku 90-ih let. Lansko leto je bil nekakšen 

mejnik po doseženih rezultatih. Napolnili in prodali smo preko 10 mil
ijonov litrov vseh pijač in produkcijo v primerjavi z letom 1998 pov
ečali za 41%. Največje povečanje beležimo pri sokovih, kateri v 
strukturi presegajo 50% skupnih količin. Skupni donos iz poslovan
ja je bil v primerjavi z letom 1998 za slabih 15 % večji. Ta vrednost
no znaša 1,517 milijona SIT skupnih prihodkov in pozitivni 
finančni rezultat poslovanja.

In kako v prihodnje?
Naš namen je zgraditi poslovanje s čimbolj učinkovitim trženjem 

izdelkov visokega kakovostnega razreda z namenom zagotav
ljati zadovoljstvo zaposlenih, zadovoljstvo lastnikov 

oziroma delničarjev, predvsem pa bomo težili 
zadovoljevati zahtevam naših kupcev.

OBVESTILO
Obveščamo vas, da smo pričeli s prodajo nekaterih 

odsluženih objektov s funkcionalnimi zemljišči na 
lokaciji Dana Mirna. Iz kupnine od prodaje Dana namera

va zgraditi povsem novo poslovno stavbo. Informacije o 
prodaji lahko dobite v upravi družbe.

Zopet nov proizvod iz zakladnice pristnih okusov, ki 
se bo prijetno prilegel v času, ki prihaja.

DANA MIRNA D. D.
Uprava

iWSVJD
Vas vabi na

DAN ODPRTIH VRAT
DNE 26. MARCA 2000

OD 10. DO 17. URE.

Ponujajo Vam nasvete strokovnjaka za nego rastlin, nagrade,

UGODNOSTI IN VELIKO LEPEGA CVETJA! GSM: 041 733 615

Izdaja svet Krajevne skupnosti Mirna »Glavna c. 28 »8233 Mirna • Tet: (068) 47-707 • Naklada 1300 izvodov • Tehnično uredil: Rupert Gole • Tisk: KOPO d.o.o., Mirna


